



## 复旦大学透射电镜原位液体加热/电学系统采购项目国际招标

上海同济工程咨询有限公司受招标人委托对下列产品及服务进行国际公开竞争性招标，于2019-04-28在中国国际招标网公告。本次招标采用传统招标方式，现邀请合格投标人参加投标。

### 1、招标条件

项目概况：透射电镜原位液体加热/电学系统项目

资金到位或资金来源落实情况：已落实

项目已具备招标条件的说明：具备

### 2、招标内容：

招标项目编号：1748-194HW2019031

招标项目名称：复旦大学透射电镜原位液体加热/电学系统采购项目

项目实施地点：中国上海市

招标产品列表(主要设备)：

序号	产品名称	数量	简要技术规格	备注
1	透射电镜原位液体加热/电学系统	1套	详见技术要求	

### 3、投标人资格要求

投标人应具备的资格或业绩：（1）投标人应为符合《中华人民共和国招标投标法》规定的独立法人或其他组织；（2）投标人应为投标产品的制造商或其合法代理商，代理商投标应提供制造商针对本项目的唯一授权；（3）投标人须在投标截止期之前在国家商务部指定的机电产品招标投标电子交易平台（以下简称电子交易平台，网址为：<http://www.chinabidding.com>）上完成有效注册（由于电子交易平台的注册审核需要一定时间，如投标人在决定参加本项目投标后请尽早登录该网站查询自身是否已经处于有效注册状态，以免因临近投标截止时间再来办理注册事宜而影响正常投标）；（4）本项目不接受联合体投标；（5）本项目不接受任何形式的分包和转包。

是否接受联合体投标：不接受

未领购招标文件是否可以参加投标：不可以

### 4、招标文件的获取

招标文件领购开始时间：2019-04-28

招标文件领购结束时间：2019-05-07

是否在线售卖标书：否

获取招标文件方式：现场领购

招标文件领购地点：中国上海市杨浦区四平路1398号B座3楼

招标文件售价：¥500/\$80

其他说明：未从招标机构处购买招标文件的潜在投标人将不得参加投标。携带符合资格要求的证明材料复印件加盖公章，并出具相关的授权委托书原件及授权人身份证明。境内投标人代表前来购买招标文件时，应携带好本单位的“基本账户开户许可证”复印件及增值税专用发票开票资料（若为增值税一般纳税人时）。

### 5、投标文件的递交

投标截止时间（开标时间）：2019-05-30 09:30

投标文件送达地点：上海市杨浦区邯郸路220号逸夫科技楼303B会议室

开标地点：上海市杨浦区邯郸路220号逸夫科技楼303B会议室

6、投标人在投标前应在必联网（<http://www.ebnew.com>）或机电产品招标投标电子交易平台（<http://www.chinabidding.com>）完成注册及

[返回并修改](#)

[发布](#)

## 7、联系方式

招标人：复旦大学

地址：上海市邯郸路220号

联系人：张老师

联系方式：86-21-65641327

招标代理机构：上海同济工程咨询有限公司

地址：上海市四平路1398号B座3楼

联系人：诸林

联系方式：15921255095

## 8、汇款方式

招标代理机构开户银行(人民币): 交通银行上海同济支行

招标代理机构开户银行(美元):

账号(人民币): 310066344010141052919

账号(美元):

## Fudan university In-situ liquid-cell TEM sample holder system

Shanghai Tongji Engineering Consulting Co., Ltd. entrusted by the purchaser, invites sealed bids from eligible suppliers home and abroad for the supply of the following goods and/or service by way of International Competitive Bidding. The tender notice was released on [www.chinabidding.com](http://www.chinabidding.com) on 2019-04-28.

## 1.Bidding Conditions

Overview：In-situ liquid-cell TEM sample holder system

Source of Funds：Funds have been implemented

Description of The Prepared Bidding Conditions：Already available

## 2.Bidding Content：

Bidding No：1748-194HW2019031

Project Name：Fudan university In-situ liquid-cell TEM sample holder system

Place of Implementation：No.220 Handan Road, Shanghai

List of Products：

NO.	Product Name	Quantity	Main Technical Data	Remarks
1	In-situ liquid-cell TEM sample holder system	In-situ	See technical requirements	

## 3.Qualification Requirements For Bidder

Qualifications or Performance：(1) The bidder shall be an independent legal person or other organization that complies with the provisions of the Tendering and Bidding Law of the People's Republic of China; (2) The bidder shall be the manufacturer of the bidding product or its legal agent, and the agent shall provide the sole authorization of the manufacturer for the project; (3) The bidder must complete the valid registration on the electronic trading platform of the mechanical and electrical products bidding and tendering (hereinafter referred to as the electronic trading platform: <http://www.chinabidding.com>) designated by the Ministry of Commerce before the deadline for submission of bids (due to The registration of the electronic trading platform requires a certain period of time. If the bidder decides to participate in the bidding of this project, please log in to the website as soon as possible to check whether he is already in the valid registration status, so as to avoid the normal bidding due to the registration deadline. (4) This project does not accept consortium bids; (5) This project does not accept any form of subcontracting or subcontracting.

Joint Bids：NOT Available

Bid without the bidding documents：NOT Available

返回并修改

发布

Beginning of Selling Bidding Documents : 2019-04-28

Ending of Selling Bidding Documents : 2019-05-07

Sell bidding doc online or not : No

To Obtain : On-site Purchase

Place : Conference Room, 3/F, Tower B, Tongji Union Square, 1398 Siping Road, Shanghai

Price of Bidding Documents: ¥ 500/\$80

Additional Instructions : Potential bidders who have not purchased the bidding documents from the tendering agency will not be allowed to participate in the bidding. A copy of the certificate that meets the eligibility requirements is stamped with the official seal and the relevant original authorization and the identity of the donor are issued. When a domestic bidder's representative comes to purchase the bidding documents, he/she should carry a copy of the "Basic Account Opening Permit" and the VAT invoice invoicing information (if it is a VAT general taxpayer).

#### 5. Bid Submission

Deadline for Submitting Bids/Time of Bid Opening (Beijing Time) : 2019-05-30 09:30

Place of Bid : Conference Room 303B, Yifu Science and Technology Building, 220 Handan Road, Yangpu District, Shanghai

Place of Bid Opening : Conference Room 303B, Yifu Science and Technology Building, 220 Handan Road, Yangpu District, Shanghai

6. The bidder needs to register before the tender on [www.chinabidding.com](http://www.chinabidding.com). And the evaluation results will be released on [www.chinabidding.com](http://www.chinabidding.com).

#### 7. Contact Details

Purchasers : Fudan University

Add. : NO.220 Handan Road, Yangpu District, Shanghai

Contact : Teacher Zhang

Tel : 86-21-65641327

Bidding Agency : Shanghai Tongji Engineering Consulting Co., Ltd.

Add. : Conference Room, 3/F, Tower B, Tongji Union Square, 1398 Siping Road, Shanghai

Contact : Zhu Lin

Tel : 15921255095

#### 8. Remittance Approach

Bank(RMB): Bank of Communications Shanghai Tongji Branch

Bank(USD):

Account NO.(RMB): 310066344010141052919

Account NO.(USD):

[返回并修改](#)

[发布](#)

